

## Notulen Vaartraad Vergadering 6 juni 2024

Aanwezig: Amanda, Franka, Kim, Touria, Gerard (kwam wat later online), Kevin, Michael en Ferdinand

Afwezig: Emile

### 1. Opening

Om 20.06 opende Michael de vergadering.

### 2. Notulen vorige vergadering

De notulen van 24 april 2024 zijn goed gekeurd. Het stukje over de Vaartraad voor op de website is verdwenen. Ferdinand gaat het navragen bij de administratie.

### 3. Ingekomen stukken, mail, en post

1. Bestedingsplan werkdrumiddelen voor het personeel. Dit plan is besproken en goed gekeurd. Het moet nog wel geëvalueerd worden.
2. De schoolgids 24/25 is door de raad besproken en met een paar kleine wijzigingen goed gekeurd. In het onderwerp 1.2 Missie en Visie moet in het stukje "Waar zijn wij van" moet het stukje met de naam Biesta duidelijker beschreven worden en de naam Biesta is overbodig en kan dus weg. In hetzelfde stukje, bij de kernwaarden is het duidelijker om de waarden diversiteit en inclusiviteit apart te benoemen en te omschrijven.  
Bij deel 4.1 moeten de namen van de Vaartraadleden bij de medezeggenschapsraad vermeld worden.
3. Het werkverdelingsplan voor het personeel is besproken en goedgekeurd.

### 4. Ingekomen stukken

Notulen Blosseraad 15 februari en 17 april. De notulen zijn goed gekeurd maar we vinden de teksten nietszeggend. Er zou meer uitleg gegeven kunnen worden over wat er besproken is. Nu kunnen we er weinig mee.

### 5. Mededelingen directie

#### 1. Schoolondersteuningsprofiel

Het schoolondersteuningsplan is opnieuw opgesteld. In dit plan beschrijft school de ondersteuningsmogelijkheden die wij kunnen bieden aan kinderen die dat nodig hebben van lichte ondersteuning tot zwaar. Elk kind dat ondersteuning nodig heeft, moet in zo'n plan beschreven worden. Inmiddels ligt dat plan bij Blosser om beoordeeld te worden.

## 2. Jaarplan 24-25

Voor alle vakgebieden hebben we een jaarplan. We gaan echter, komend jaar, de plannen enigszins parkeren voor een betere borging en ons verder vooral richten op de komende nieuwbouw en de invoering het Doordacht Passend Leermodel (DPL). Het plan voor de invoering van het DPL wordt in juli in de raad gedeeld.

## 3. Workshop wettelijke kaders onderwijs

Alle directies moeten een cursus volgen omdat bij de overheid het idee bestaat dat het onderwijs op scholen niet altijd in wettelijke kaders verloopt. Er is hier onwetendheid over.

Aanvullend meldde Kevin meteen dat we op 9 oktober inspectiebezoek krijgen en dat er in de meivakantie de opvang bezoek kreeg van de GGD. Dat laatste bezoek is goed gegaan op een opmerking na dat een aanwezige invaller mogelijk niet volledig bevoegd was.

## 4. Personeel

Zowel bij de opvang als onderwijs is een vacature ontstaan. We zitten nu in de procedure en voor de zomervakantie willen we het rond hebben.

Het is wel positief dat we veel meer reacties op vacatures krijgen dan een paar jaar geleden. De Vaart wordt steeds positiever beoordeeld door sollicitanten.

## 5. Communicatie groepsindeling 1/2 en 3

De groepsindeling voor de groepen 1/2 en 3 wordt met twee weken bekend gemaakt. De hele groepsindeling wordt twee weken voor de zomervakantie bekend gemaakt.

## 6. Nieuwbouw

1. Er is nu maandelijks overleg tussen de gemeente en Blosse over de nieuwbouw. Er is een samenwerkingsovereenkomst tussen Blosse en de gemeente gesloten. We hebben te maken met een schooldeel van Blosse, een wijkcentrum dat door de gemeente wordt beheerd en een gymzaal die door Dijk en Waard Sport wordt beheerd.

Afgesproken is dat Blosse eigenaar wordt van het hele gebouw behalve de gymzaal.

2. Vanuit het personeel komt er een bouwteam. Vanaf september gaat het bouwteam aan het werk. Het team, van circa 7 personen, gaat bestaan uit de directie en personeel uit de opvang, onder-, midden- en bovenbouw. Het draagt verantwoording voor het proces, de keuzes en ontwerp namens het team. Waarbij de directie eindverantwoordelijk is. Taken van het team zijn: Onder begeleiding van een adviesbureau de architect en aannemer selecteren, ronde met de architect langs locaties, ophalen/delen/uitwisselen met het

team tijdens bijv. studiedagen en in werkgroepen, programma van eisen opstellen/concretiseren, feedback geven op ontwerpen, kleuren/materialen kiezen, buitenruimte bepalen, denken aan functionaliteit voor alle gebruikers, etc.

De hoop is om voor de zomervakantie het team een keer samen te laten komen.

## 7. Rondvraag

\*Amanda vroeg hoe het ging met het betalen van de ouderbijdrage. In het voorjaar was de schatting dat ongeveer 40 procent van de ouders niet betaald hadden. Kevin meldde dat veel ouders, na een oproep van de directie, nu wel betaald hebben. Nu heeft ongeveer 10 procent nog niet betaald.

Tevens vroeg ze of Tommy Tomato nog gecontinueerd wordt. De pilot is geëvalueerd en er is een overeenkomst gesloten tot januari 2025.

Daarop aansluitend gaf Touria aan dat ze veel moeite had met inschrijven. Gerard bevestigde dat meerdere ouders daar moeite mee hadden. Deze ouders moeten zich bij Kevin melden.

\*Michael informeerde over het navragen naar cursussen voor de raad. Gerard en Ferdinand hebben dit nog niet gedaan maar ze hebben toegezegd dat er de volgende vergadering info is.

Om 21.12 uur sloot Michael de vergadering. De volgende bijeenkomst is op 9 juli.